

BY-LAW NO. A-19.5

A BY-LAW TO AMEND BY-LAW NO. A-19, A PROCEDURAL BY-LAW OF THE CITY OF FREDERICTON MUNICIPAL COUNCIL

PASSED:

WHEREAS local governments may make by-laws pursuant to the *Local Governance Act*;

NOW THEREFORE, BE IT ENACTED by the Council of the City of Fredericton and pursuant to the authority vested in it by the *Local Governance Act*, SNB 2017, c.18, as amended, as follows:

1. By-law No. A-19, A Procedural By-law of the City of Fredericton Municipal Council, is amended by repealing Section 15.02 in its entirety.
2. The said by-law is further amended by repealing Section 15.03 in its entirety.
3. The above-noted amendment in Sections 1 and 2 shall come into effect January 1, 2023.

First Reading:

Second Reading:

Third Reading:

Kate Rogers
Mayor/maire

ARRÊTÉ N° A-19.5

ARRÊTÉ MODIFIANT L'ARRÊTÉ N° A-19, PROCÉDURAL ÉDICTÉ PAR LE CONSEIL MUNICIPAL DE FREDERICTON

ADOPTÉ:

ATTENDU que les gouvernements locaux peuvent établir des arrêtés en vertu de la *Loi sur la gouvernance locale*;

IL EST PAR CONSÉQUENT RÉSOLU que le conseil municipal de la Ville de Fredericton édicte, conformément aux pouvoirs que lui confère la *Loi sur la gouvernance locale*, LN-B 2017, ch. 18, tel que modifiée, ce qui suit :

1. L'arrêté n° A-19, l'Arrêté procédural édicté par le conseil municipal de Fredericton, est modifié en abrogeant l'article 15.02 dans son intégralité.
2. Ledit arrêté est d'autant plus modifié en abrogeant l'article 15.03 dans son intégralité.
3. Les modifications susmentionnées aux articles 1 et 2 des présentes entreront en vigueur le 1 janvier 2023.

Première lecture:

Deuxième lecture:

Troisième lecture:

Jennifer Lawson
City Clerk/secrétaire municipale